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2016 台日車聯網暨智慧運輸國際合作研討會
活動網址：http://www.digitimes.com.tw/seminar/III_20161125
· 活動日期：2016年11月25日(星期五) 活動時間09:00~17:00
· 會議地點：高雄第一科技大學圖資館6樓國際會議廳(高雄市燕巢區大學路1號)
· 參加費用：免費。當日請攜帶報到通知單與名片乙張即可。本活動採預先線上報名並完成登錄手續，主辦單位保留資格審核權，活動前將發送報到通知以示您的出席資格，請勿偽造他人身份資料進行報名以免觸犯法律。
· 線上報名：請於活動官網點選【線上報名】
· 報名確認：請於活動官網點選【報名查詢】確認報名資料是否傳送成功。
· 洽詢方式：seminar@digitimes.com +886-2-87128866*375 活動小組
	報名回函(煩請正楷詳細填寫以下資料，以便報名作業處理！) 

	公司名稱
	
	公司統編
	

	地　　址
	

	學員姓名
	

	部　　門
	
	職　　稱
	

	電　　話
	分機：
	傳　　真
	

	E-mail
	
	手　　機
	

	性別
	(男      (女
	用餐需求
	(葷食     (素食

	產業別

（可複選）
	□電腦與週邊
	□消費性電子
	□工業電腦/汽車電子
	□網路通訊

	
	□半導體
	□光電產品
	□零組件
	□電信服務

	
	□軟體/資訊服務
	□安全產業
	□量測儀器/生產設備
	□流通/運輸/倉儲

	
	□3C產品/零組件批發
	□食衣住行育樂批發零
	□電機/電器電纜
	□塑橡膠/生技製藥

	
	□水泥/石材
	□造紙/印刷
	□紡織/成衣/毛皮製品
	□運輸工具及零組件製造

	
	□食品
	□建築營造業
	□醫療/社福服務業
	□金融及保險業

	
	□政府/政黨
	□軍方
	□教育/學術研究機構
	□觀光/餐飲

	
	□油電燃氣
	□其它
	□公協會/財團法人
	□農林漁牧

	
	□礦業及土石採取業
	□玻璃/陶瓷
	□金屬基本及加工製造業
	□運動休閒/娛樂產品製造業

	
	□木竹製品製造業
	□家具及裝設品製造業
	□專業、科學及技術服務
	□文化、運動及休閒服務

	
	□大眾傳播
	□其他服務業
	
	

	附註
	基於本場活動通知及聯繫使用，DIGITIMES及合作夥伴將共同保有您的個人資訊。

您是否願意收到本活動之主辦單位未來舉辦的相關活動訊息？

 □是，我願意

 □不，我不願意。主辦單位將於本活動結束後三個月內刪除您的報名資料。

您是否希望收到DIGITIMES主辦及承辦的活動快報? 
□是，我願意 □不，我不願意

若您不願意收到DIGITIMES所提供相關電子報，請來信告知seminar@digitimes.com，謝謝！

	注意事項
	1. 本活動報名截止日為11月22日(二)。主辦單位將視報名狀況提前或延後線上報名時間。若報名者不克參加，可指派其他人選參加並通知主辦單位。
2. 本活動採預先線上報名並完成登錄手續，請勿偽造他人身份資料進行報名以免觸犯法律，主辦單位保留報名資格之最後審核權利。

3. 系統將於活動前一天以電子郵件方式寄發含有報到編號/QR Code的「報到通知」至您的電子信箱，以示您的出席資格，若您未收到「報到通知」，請上網站查詢。
4. 活動當日，請攜帶含有報到編號/QR Code的「報到通知」至活動現場完成報到手續。
5. 請於活動報到時間進行報到，未能準時報到或當天無法出席之學員，本活動無法為您保留講義及座位。

6. 本次活動若適逢天災(地震、颱風等)不可抗拒之因素，將延期舉辦時間另行通知。

7. 若因不可預測之突發因素，主辦單位得保留研討會課程及講師之變更權利。



	DIGITIMES
隱私權聲明
	1. 您瞭解並同意填具本報名表上所列之所有欄位資訊，如未填寫完成或您不同意提供某些特定資訊，您將有可能無法報名成功或收不到報到成功通知信、報到編號、或後續與活動相關之訊息。
2. 基於本場活動通知及聯繫使用，DIGITIMES及合作夥伴將共同保有您的個人資訊。

3. 您瞭解並同意DIGITIMES為客戶管理、服務等目的，在您於本活動報名資料表上所勾選同意之範圍內，得蒐集、處理、利用您所提供的個資，並將其提供予本活動的合作夥伴。這些合作夥伴可能會將您的個人資料用於提供後續產品及服務事宜，與您進行商務接洽。除上述目的、法令要求及您勾選同意外，DIGITIMES會妥善保存您提供的資料，不會將這些資料挪為他用。

4. 有關於您報名提供之個人資料，您得向本公司請求查閱、閱覽、製給複本、補充、更正、停止蒐集/處理/利用、或刪除。
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International Conference on Connected Car & Intelligent Transportation System
http://www.digitimes.com.tw/seminar/III_20161125
· Time：Nov. 25, 2016 (Fri.) 10:00 ~ 17:30 
· Venue : National Kaohsiung First University of Science and Technology International Conference Hall  
· Participation fees：Free

· Online Registration: Registration confirmation: Please choose the official network activity [registration] query registration information to confirm whether the transfer was successful.
· Registration confirmation: Please link to official website 

· Fax：+886-2-8712-3366

· TEL：+886-2-8712-8866*375 (09:30~12:00，13:30~18:00)
· E-mail：seminar@digitimes.com
	Registration form (To speed up regitration, please use capital letters and write clearly)

	Company
	
	Company tax ID
	

	Address
	

	Name
	

	Division
	
	Title
	

	Telephone
	Ext:
	Mobile phone
	

	E-mail
	

	Industry (multiple choice)
	□Computers & peripherals
	□Consumer electronics
	□IPC/Telematics
	□Network & communications

	
	□Semiconductors
	□Optoelectronics
	□Components
	□Telecom services

	
	□Software & services
	□Security & surveillance
	□Production equipment
	□Warehouse & transportation

	
	□3C & IC distributor
	□Commodity retail
	□Electric & cable
	□Plastics & bio tech

	
	□Cement & stone
	□Paper and printing
	□Textiles & clothing
	□Manufacturing

	
	□Food industry
	□Construction
	□Medical & social care
	□Finance & insurance

	
	□Government admin.
	□Military
	□Education
	□Travel & dining

	
	□Gasoline & power system
	□Others
	□Union & association
	□Agriculture & fisheries

	
	□Mining & engineering
	□Glass & ceramics
	□Metalwork
	□Sport products manufacturing

	
	□Woodwork
	□Furniture & design
	□Science consultancy
	□Culture, Sport and Service

	
	□Mass communications
	□Public Relations
	□Other service industry
	

	Note
	For event notification and communication purposes, DIGITIMES and sponsors may disclose and share your personal information. Therefore:

1. Do you agree to the event host and co-host contacting you after the event? □Yes, I agree □No, I do not
2. Do you agree to receive event related e-paper bulletins from DIGITIMES and sponsors? □Yes, I agree □No, I do not

	Note
	8. The deadline of event registration will be May27. The event host may advance or postpone the online registration deadline. If enrolled participants cannot attend the event and wish to assign another candidate to participate instead, the event host should be informed prior to the event.
9. The event host reserves the right to reject enrollment applications. All confirmed online registrations will be sent a notice by email to show acceptance of registration. If customers do not receive an email notice, they should call or contact the host.
10. Please check-in on time. Registrants who fail to check-in on time or do not attend events, will not receive designated handouts or seating.
11. The event host will have the right to reject the on-site registration according to situation. 
12. The event may be postponed until further notice due to natural disaster (such as earthquakes, typhoons, etc.) or other circumstances.
13. The event host reserves the right to change speakers at keynote or other sessions due to unforeseen circumstances.

	DIGITIMES

Privacy Information Policy
	5. You understand and agree to fill out all information listed on the registration form. Incomplete registrations, or in the event you do not agree to provide certain information, you may not be able to sign up for the event successfully and will not receive a confirmation email, enrollment ID number, and related event information.
For event notification and communication purposes, DIGITIMES and sponsors may disclose and share your personal information. 
6. You understand and agree to provide personal data to DIGITIMES to be used solely for account management and services. The information provided on the registration form will be collected, maintained and utilized by DIGITIMES and sponsors. Sponsors may use personal data in ongoing or future product services, to contact you, or to conduct marketing activities hosted by the sponsor. DIGITIMES will make all efforts to ensure the reliable use and protection of customer data in its possession.
7. You have the right to request, retrieve, view, duplicate, supplement, or correct the personal data provided to and managed by DIGITIMES. You have the right to request that DIGITIMES discontinue the collection, processing and use of, or delete such data.

View the DIGITIMES privacy information policy
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